



**Datum:** 2020-06-09

**Tid:** 19:00-20:30

**Plats:** Slack och Google Hangouts

**Deltagande:** Alexander Borodin ordf, Peter Baston, vice ordf, Kicki Perman kassör; Fredrik Wallin sekr, Lars-Kristian Nielsen Stensrud; Sara Norbäck Olivers; Torbjörn Jons; Maximilian Wutting (punkt 1-5 samt 8); Madeleine Nilsson.

**Frånvarande:** Jonas Pettersson.

Fråga	Beskrivning	Beslut/Information	Vidare åtgärd
1. Mötets öppnande	Ordförande förklarade mötet öppet		
2. Val av justerare	Förslag: Sara och Lars-Kristian	Sara och Lars-Kristian godkänns som justerare.	
3. Godkännande av dagordningen		Dagordningen godkändes.	
4. Föregående protokoll (godkänt/publicerat?)		Föregående protokoll är godkänt och publicerat.	

<b>5. Klubbträffen 2020, status och ev. behov förbereda en plan b redan nu?</b>	Offerten är godkänd. Förhandlingsläget känns bra efter många avbokningar den senaste tiden.		Vi behöver ha en plan b om vi inte kan ha någon fysisk klubbträff och årsmöte i höst. Till detta kommer vi att fråga lokala samordnare om hjälp. Vi avvaktar med anmälan till slutet av sommaren när vi vet mer om t.ex. begränsning av folksamlingar.
<b>6. Status: Nytt system medlemsansökningsprocess</b>	Infört på Billetto.		Länk införs på klubbens hemsida. Vi uppdaterar GDPR-dokumentet utanför styrelsemötet. Detta kommuniceras i nästa nyhetsbrev.
<b>7. Lokala aktiviteter/samordnare – kommande samordnarmöte</b>			Veckan efter midsommar blir det ett möte med de lokala samordnarna. Vi kommer även att se över den lokala distriktsindelningen. Kanske även ett digitalt distrikt.
<b>8. Försäkringslösningen för klubben</b>	Maximiliam går igenom offertförslag från IF och Länsförsäkringar.		Beslut att välja Länsförsäkringars offert med startdatum 1 oktober.
<b>9. Plan för fler digitala aktiviteter i framtiden</b>	Diskussion om konkreta förslag om olika forum för digitala aktiviteter, t.ex. second chance.		Frågan tas upp med de lokala samordnarna.
<b>10. IT-frågor/projekt</b>	Styrelsen bör spåna mer på digitala aktiviteter såsom tävlingar under sommaren.		

<b>11. Verksamhetsberättelser 2019 samt 2020</b>	Verksamhetsberättelsen är klar för 2019. 2020 års verksamhetsberättelse är påbörjad.		
<b>12. Styrelsearbete nästa år – för valberedningens arbete</b>	Några nya kandidater är intresserade av att ingå i styrelsen nästa år och några avgår.		
<b>13. IRL-styrelsemöte i augusti. Hur gör vi?</b>	Diskussion om att ha ett fysiskt möte i första hand. Om det ej är möjligt p.g.a. restriktioner får vi ha det digitalt.		
<b>14. Övriga frågor</b>	Biljettpolicyöversyn.		Jonas, Madeleine, Peter och Lars Kristian ser över biljettpolicy.
<b>15. Mötets avslutande</b>			Mötet avslutades kl. 20.50.

Vid protokollet  
2020-06-09

Justerare  
2020-06-

Justerare  
2020-06-

---

Fredrik Wallin

---

Sara

---

Lars-Kristian